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 PROTOKOLL 
 
 
 

 
 
 
 

POSTADRESS BESÖKSADRESS TELEFON E-POST SMS WEBB ORG.NUMMER 

Nacka kommun, 131 81 Nacka Stadshuset, Granitvägen 15 08-718 80 00 info@nacka.se 716 80 www.nacka.se 212000-0167 
 

Typ av möte: Möte med BRÅ 

Mötesdatum: 2018-05-22 

Närvarande: Tobias Nässén (M), ordförande, Inger Davidson (KD) 1:e vice 
ordförande, Johan Kust, kommunpolis, Mats Bohman, direktör 
administration, Jan Landström, säkerhetssamordnare, Per Ehrengren, 
säkerhetssamordnare, Amir Spahovic, trafikplanerare, Johanna Balic, 
sekreterare  

 
 
 
1. Mötets öppnande 
Ordförande Tobias Nässén (M) öppnade mötet.  
 
2. Aktuell information från polisen 
Johan Kust informerar om att läget har varit lugnt i Nacka. Inget sticker ut förutom att 
domarna har kommit gällande de personrån som ägde rum runt Nacka forum i december. 
 
3. Information om kameraövervakning 
Jan Landström, säkerhetssamordnare, informerar om kameraövervakning i Nacka kommun.  
 
4. Tema inbrott respektive trafik 
Mats Bohman informerar om samverkan mellan Polisen och Nacka kommun gällande 
trafik. Samverkan syftar till att öka tryggheten i Nackas trafikmiljö. Med gemensamma 
åtgärder ska antalet skadade och dödade i trafiken sänkas. Framkomligheten ska förbättras 
genom ett minskat antal olyckor. Inriktningsmål: Information och hastighetskontroller 
bidrar till sänkt medelhastigheten på utvalda gator och vägar  
Effektmål: Sänkt medelhastighet med 3% på Älgövägen och utanför utvalda skolor. 
Samverkansområden:  

• Kommunikation mellan polis och kommun ska ske i det dagliga arbetet. 
• Samverkansgruppsmöten ska ske fyra gånger per år. 

 
Uppföljning ska göras kopplat till effektmålen och de konkreta mål som finns i 
underbilagan. Som underlag till uppföljning ska underlag redovisas från minst följande 
källor: 

• För- under- och eftermätningar på de platser som är prioriterade 
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• Mätning av medelhastigheter på utvalda vägar 
• Resultat av hastighetskontroller 
• Olycksstatistik 
• Uppföljning av samverkan mellan parterna 

 
Amir Spahovic, trafikplanerare, informerar om trafikenhetens arbete och svarar på rådets 
frågor. 
 
Därefter informerar Mats Bohman om samverkan mellan Polisen och Nacka kommun 
gällande inbrott. De ansvariga funktionerna är kommunpolis och säkerhetsfunktionen. 
Syftet med samverkan är att genom bra samverkan mellan fastighetsägare, polis och 
kommun minska bostadsinbrotten i Nacka kommun.  
 
Inriktningsmål: Genom grannsamverkan och andra förebyggande åtgärder minskar 
inbrotten. Effektmål: Antal inbrott i bostad minskar med 5 % per år.  
 
Samverkansområden: 

• Två årsmöten inom ramen för grannsamverkan per år.  
• Samverkansgruppsmöten mellan kommun och polis skall ske minst två gånger per 

år. 
• Två utbildningstillfällen inom ramen för grannsamverkan per år. 

 
Uppföljning ska göras kopplat till effektmålen och de konkreta mål som finns i 
underbilagan. Som underlag till uppföljning ska underlag redovisas från minst följande 
källor: 

• Trygghetsundersökning 
• Uppföljning av antal polisanmälda inbrott i bostad 
• Nöjdhet med information om förebyggande åtgärder 
• Uppföljning av samverkan mellan parterna 

 
 
5. Övriga frågor 
Brottsförebyggande rådet har avtackning för Johan Kust som kommer att börja på ett nytt 
jobb. Brottsförebyggande rådet tackar Johan Kust för sitt arbete som kommunpolis i 
Nacka.  
 
 
 
Vid protokollet 
 
Johanna Balic 
 
 


